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استاندار زنجان:

ضرورت تلاش های بیشتر برای ارتقای بودجه استان
زنجان-استاندار زنجان گفت: استان از لحاظ اعتبارات دارای وضعیت مطلوبی نیست .وی با بیان اینکه نسبت درآمد استان به مصارف آن در مقایسه با
استانهای همجواربسیار بالا است، افزود: از لحاظ درآمد تقریباً همسطح استان قزوین هستیم و انتظار داریم به همان نسبت هم منتفع شویم ولی

فرمولاسیونی که در سازمان برنامه و بودجه در نظر گرفته شده مقداری با موارد متفاوت است.

به گزارش سایت خبری پرسون، محسن افشارچی ظهر یکشنبه در شورای اداری استان، با بیان اینکه استان زنجان از لحاظ اعتبارات دارای وضعیت
مطلوبی نیست و باید تلاش های بیشتری برای ارتقای بودجه استان در گذشته صورت می گرفت، گفت: برای افزایش اعتبارات استان از چند جهت

تلاش هایی را دنبال می کنیم که در برخی موارد موفقیت های نسبی نیز حاصل شده است.

وی با بیان اینکه نسبت درآمد استان به مصارف آن در مقایسه با استانهای همجواربسیار بالا است، افزود: از لحاظ درآمد تقریباً همسطح استان قزوین
هستیم و انتظار داریم به همان نسبت هم منتفع شویم ولی فرمولاسیونی که در سازمان برنامه و بودجه در نظر گرفته شده مقداری با موارد متفاوت

است.

افشارچی ادامه داد: امسال با توجه به فشار استانداران افزایشی در بودجههای عمونی استانها ایجاد شد و در بودجه عمرانی مندرج در نسخه اولیه
بودجه سال آینده، تملک ۵۵ درصد خواهد بود.

استاندار زنجان به ایجاد درآمد از مزیتهای نسبی استان اشاره کرد و گفت: بسترهای درآمدزایی از محل فروش پسماند استان فراهم شده است و
مزایدهای برای فروش برگزار خواهد شد؛ هر چند کار سختی است ولی این کار باید انجام شود.

افشارچی در ادامه با تاکید بر اینکه باید تلاش کنیم از این پیچها عبور کرده و پوستاندازی اقتصاد مملکت را باور کنیم و نگاه و فکر متفاوت به مسائل
داشته باشیم، افزود: یکی از این تغییرها این است که بتوانیم به داشبورد مدیریتی دسترسی داشته باشیم به اینگونه که دستگاهها به صورت آنلاین و

برخط اطلاعات خود را به استانداری اعلام کنند.

وی با بیان اینکه نبود داده و ترس از ارائه داده مشکل فعلی کشور است، ادامه داد: رئیس دستگاه نسبت به انسجام و ارائه درست داده مسئول است.

استاندار زنجان گفت: مسئولان هر دستگاه در اسرع وقت با مسئول فناوری استانداری در ارتباط باشد و دادههای خود را تحویل دهد؛ چرا که این
اطلاعات ارزشمند است و برای هر تصمیمگیری نگاهی به دادهها خواهیم داشت.

افشارچی همچنین بر لزوم توجه مدیران استان به بحث مولد سازی گفت: موضوع مولدسازی از سالیان گذشته نیز مطرح بود اما مسائلی مانع از روند
مثبت این مسئله میشد و البته مواردی در هر برهه وجود داشت ولی این بار قوانین و قواعدی وجود دارد و مطمئناً با حرکت در چارچوب قانون،

مشکلی نخواهیم داشت.

وی تاکید کرد: بنا نیست به هر چه داریم چوب حراج بزنیم و یک برش دستگاهی در این مقوله خواهیم داشت، به این نحو که درآمد حاصل از
مولدسازی در مسائل مهم هزینه خواهد شد یا محلی برای ارزآوری میشود.

استاندار زنجان با تاکید بر اینکه نسبت به اموال دولتی حساس هستیم، گفت: برای یک دستگاهی بتوانیم با تغییر کاربری ارزشافزوده ایجاد کنیم، این
موضوع هم برای استان هم برای آن دستگاه سود به همراه خواهد داشت و آن چیزی که مولد خواهد شد، تبدیل به یک آورده ماندگار برای استان

میشود.
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